
2009Z25171
Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over een dreigend cellentekort in
gevangenissen. (Ingezonden
22 december 2009)

1
Is het waar dat door aanpassingen in
het kader van de brandveiligheid er in
plaats van een cellenoverschot een
krapte aan gevangeniscellen is
ontstaan? Zo ja, kunt u aangeven hoe
de situatie nu is? Hoeveel cellen zijn
er in totaal beschikbaar en hoeveel
cellen zijn onbruikbaar? Hoeveel
cellen zijn er benodigd om de huidige
populatie gedetineerden op te
sluiten?1

2
Sinds wanneer is er sprake van een
dreigend cellentekort? Wanneer denkt
u dat deze situatie verandert?

3
Is het mogelijk dat door de sluiting
van verschillende gevangenissen er
een situatie is gecreëerd van
permanente krapte? Zo ja, bent u
bereid de sluiting van verschillende
gevangenissen in het kader van het
zogenaamde «Masterplan» te
heroverwegen?

4
Kunt u garanderen dat het plaatsen
van Belgische gedetineerden in de
gevangenis van Tilburg gewoon
doorgaat?

5
Kunt u garanderen dat er geen
gevangenen heengezonden worden?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Teeven (VVD), ingezonden
21 december 2009 (vraagnummer
2009Z25088).

1 De Telegraaf, 18 december 2009
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